

Hagen Lange

Fon: +49 / 69 / 2 47 88 - 276
Fax: +49 / 69 / 2 47 88 - 113
E-Mail: h.lange@dlg.org

DLG-Ausstellungsleitung

Eschborner Landstr. 122
60489 Frankfurt am Main

DEUTSCHLAND / GERMANY

FIRMA / FIRM

STRASSE / STREET

PLZ / ZIP CODE ORT / LOCATION

HALLE / HALL STAND NR. / STAND NO.

TELEFON / PHONE:

TELEFAX / FAX:

E-MAIL:

ANSPRECHPARTNER / PERSON IN CHARGE:

UMSATZSTEUERIDENTNUMMER / VAT ID:

ANTRAG AUF STANDBAUGENEHMIGUNG

Ausstellername:

Bearbeiter:

E-Mail: Tel.:

Standbaufirma: Ansprechpartner:

Standgröße und -form: Standnummer:

APPLICATION FOR APPROVAL OF STAND CONSTRUCTION

Name of exhibitor:

Desk Officer:

Email: Tel.:

Stand construction firm: Contact partner:

Stand size and form: Stand number:

STANDBAUGENEHMIGUNG

Vorgehensweise (schriftlich oder per E-Mail):

- Antrag auf Standgenehmigung spätestens **6 Wochen vor Veranstaltungsbeginn** bei der DLG Service GmbH einreichen.
- Grundriss, Ansichten und Schnitt vorlegen, außerdem Bau- und Materialbeschreibung.
- Dieses Informationsblatt unterschrieben und mit Datum und Firmenstempel versehen dem Antrag auf Standgenehmigung beifügen.
- Full Service Stände sowie Stände bis 25m² mit einer maximalen Höhe von 3,00 m müssen nicht zur Genehmigung eingereicht werden
- Bei der Standplanung die technischen Richtlinien beachten (Anmeldeunterlagen)
- Die endgültige Freigabe der Stände erfolgt bei der Sicherheitsbegehung am letzten Aufbau-tag.

Bitte unbedingt beachten:

Bautechnik

- Ausschließlich Materialien einsetzen die nach DIN 4102 oder EN13501-1 C s3 d0 schwerentflammbar sind.
- Geeignetes Konstruktionsmaterial verwenden (keine Spanplatten, Kunststoffkabelbin-der)
- Lastableitung und Kraftschlüssigkeit bei Verbindung von Bausystemen beachten
- Besondere Regeln beim Einbau von Glas und Acrylglas im Standbau beachten (Technische Richtlinien 4.4.3.)

Standgrenzen

- Standgrenzen müssen eingehalten werden, die Gänge müssen frei bleiben
- Lampen, Fahnen, etc. dürfen NICHT in den Gang ragen
- Zuschauerraum für Bühne, Video, usw. darf nicht auf dem Hallengang liegen

Nachbarschaften

- Auf gemeinsamen Standgrenzen darf maximal 3,00 m hoch gebaut und geworben wer-den, höher nur mit schriftlichem Einverständnis der Nachbarn
- Rückwände müssen eben, unbeschriftet und weiß sein
- Offene Standseiten dürfen maximal zu 50% bebaut werden

Zweigeschossige Standbauten (Technische Richtlinien 4.2.1.).

- Der Antrag auf Baugenehmigung muss spätestens 8 Wochen vor Veranstaltungsbeginn bei der DLG Service GmbH eingereicht werden
- Bitte bemaßte Zeichnungen einreichen: Grundriss, Ansichten und Schnitt, außerdem Bau- und Materialbeschreibung.
- Nachweis der Standfestigkeit, statische Berechnung, Nachweis der Rettungsweglänge
- Das Bauantragsformular (agritechnica.com/ausstellerservice/downloads) muss unter-schrieben und mit Datum und Firmenstempel versehen dem Antrag auf Baugenehmigung beigefügt werden.

Mit Datum und Unterschrift bestätigt der Aussteller, die Hinweise zur Kenntnis genommen zu haben.

STAND APPROVAL

Procedure (in writing or by email):

- Submit your application for stand approval to DLG Service GmbH at the latest **six weeks before the start of the event**.
- Submit the layout plan, elevations and cross section, as well as construction and material specifications.
- Sign this information sheet with the date and company stamp and enclose it with the application for stand approval.
- No application for approval need be submitted for full-service stands and stands up to an area of 25m² with a maximum height of 3.00 m.
- Please observe the technical guidelines in your stand planning (enclosed with the application documents).
- Final release of the stands will be effected on successful safety inspection on the last day of the construction period.

Important – please note:

Construction technology

- Only use materials that are difficult to ignite according to DIN 4102 or EN13501-1 C s3 d0.
- Use suitable construction materials (no chipboards, plastic cable ties).
- Note the load deflection and force-locking when connecting construction systems.
- Observe the Special Rules for installing glass and acrylic glass in stand construction (Technical Regulations 4.4.3.).

Stand boundaries

- Stand boundaries must be observed; the aisles must be remain free.
- Lamps, flags etc. may NOT project into the aisle.
- Audience space for stage, video presentations etc. may not lie in the hall aisle.

Neighbourhood

- Shared stand boundaries may only be at most 3.00 m high with advertising; higher boundaries are only possible with written agreement of the stand neighbour
- Rear walls must be level, without lettering, and white
- Open stand sides may only be built up to a maximum of 50%.

Double-storey stand constructions (Technical Regulations 4.2.1.).

- The application for a construction permit must be submitted to DLG Service GmbH at the latest eight weeks before the start of the event.
- Please submit drawings with dimensions: layout plan, elevations and cross section, also construction and material specifications.
- Furnish evidence of stand stability, static calculations, evidence of rescue path length.
- The construction permit application form (agritechnica.com/ausstellerservice/downloads) must be signed and provided with date and company stamp and be enclosed with the application for construction permit.

By affixing the date and signature hereto, the exhibitor confirms that he/she has taken note of the above.